
Självständigt kandidatarbete i skogsvetenskap, G2E - Jägmästarprogrammet
EX0886, 30230.1819
 15 Hp
Studietakt = 100%
Nivå och djup = Grund   

Värderingsresultat

Värderingsperiod: 2019-04-25   -   2019-05-16 
Antal svar 8
Studentantal 11
Svarsfrekvens 72 % 

Obligatoriska standardfrågor

1.   Jag är nöjd med genomförandet av mitt självständiga arbete

 
Antal svar: 8 
Medel: 4,0 
Median: 4 

1: 0
2: 0
3: 1
4: 6
5: 1
Har ingen uppfattning: 0

2.   Min förmåga att arbeta självständigt har utvecklats efter genomförandet av mitt självständiga arbete 

 
Antal svar: 8 
Medel: 4,4 
Median: 4 

1: 0
2: 0
3: 0
4: 5
5: 3
Har ingen uppfattning: 0

3.   Mina förkunskaper var tillräckliga för att genomföra mitt självständiga arbete



 
Antal svar: 8 
Medel: 2,5 
Median: 2 

1: 1
2: 4
3: 2
4: 0
5: 1
Har ingen uppfattning: 0

4.   Administrationen (inklusive informationen) kring det självständiga arbetet har fungerat bra

 
Antal svar: 8 
Medel: 3,1 
Median: 3 

1: 1
2: 0
3: 4
4: 3
5: 0
Har ingen uppfattning: 0

5.   Jag anser att den sociala lärmiljön har varit inkluderande (tex olika tankar respekterades,
jämställdhetsaspekter, ingen förekomst av härskartekniker)

 
Antal svar: 8 
Medel: 4,3 
Median: 5 

1: 0
2: 1
3: 0
4: 2
5: 4
Har ingen uppfattning: 1

6.   Jag anser att den fysiska lärmiljön (tex utrustning och andra resurser) var tillfredställande

 
Antal svar: 8 
Medel: 3,5 
Median: 3 

1: 0
2: 0
3: 4
4: 4
5: 0
Har ingen uppfattning: 0



7.   Jag anser att kursen har berört hållbar utveckling (miljömässig, social och/eller ekonomisk hållbarhet)

 
Antal svar: 8 
Medel: 4,3 
Median: 4 

1: 0
2: 0
3: 2
4: 2
5: 4
Har ingen uppfattning: 0

8.   Jag har fått tillfredsställande handledning för att kunna genomföra mitt självständiga arbete

 
Antal svar: 8 
Medel: 3,9 
Median: 4 

1: 0
2: 1
3: 1
4: 4
5: 2
Har ingen uppfattning: 0

9.   Jag fick konstruktiv återkoppling på den skriftliga delen av mitt arbete

 
Antal svar: 8 
Medel: 4,6 
Median: 5 

1: 0
2: 0
3: 0
4: 3
5: 5
Har ingen uppfattning: 0

10.   Jag fick konstruktiv återkoppling vid den muntliga presentationen av mitt arbete

 



 
Antal svar: 8 
Medel: 3,8 
Median: 4 

1: 1
2: 0
3: 0
4: 3
5: 2
Har ingen uppfattning: 2

11.   Jag fick konstruktiv återkoppling på min opposition på en annan students arbete

 
Antal svar: 8 
Medel: 3,8 
Median: 4 

1: 1
2: 0
3: 0
4: 2
5: 2
Har ingen uppfattning: 3

12.   Övriga kommentarer

Kursledarens kommentarer
Självständigt kandidatuppsats i skogsvetenskap - med inriktning mot företagsekonomi. Tack för svar på
kursutvärderingen (8 av 11) - mycket uppskattat! Jag läser sammanställningen och kommentarerna och är glad för:

- att så många av er är nöjda med era självständiga arbeten! Det är viktigt för er fortsatta utveckling av de förmågor
som tränas i ett uppsatsmoment. På avancerad nivå blir det än mer analytisk kapacitet som redovisas i just
rapporter och PM (både individuella och grupprestationer).

- att så många av er känner att Ni har utvecklats i förmågor (4.4) Det är ännu roligare, för kursen.

- en positiv faktor som jag skulle vilja lyfta fram är hur en liten grupp kan skapa samhörighet och hjälpa varandra.
Studentgruppen är "tight".

- jag vill också lyfta fram att examinatorn satt med hela dagen, vid alla seminarier och gjorde noggranna
anteckningar om muntliga prestationer i både respondent och opponent-roller vid alla seminarier som grund för
återföring till studenter. Det är inte alla examinatorer som är med vid seminariet och bemödar sig om att ge så
mycket återföring - de bedömer bara den skriftliga prestationen. I det här fallet är examinatorn noga med att grunda
en bedömning på både processen och produkten, det skrifltiga underlaget och de muntliga bidragen - det är en stor
tillgäng.

Det finns förbättringspotential för hur kursen genomförs i framtiden - och några av de förslag som jag tar fasta på i
det fortsatta arbetet är:

- bättre Canvasgänssnitt (vissa funktioner fattas naturligt i systemet och får förbättras)- det som inte var bra är helt
enkelt mitt ansvar. Canvas är nytt för mig, och jag skall fortsätta jobba med det, för att göra det bättre för nästa kurs.

- tydlighet kring former för uppsatsskrivande - och framför allt opposition (som bygger på att ställa konstruktiva
frågor, inte göra normativa uttalanden) Frågor är grunden för dialog under seminariet (och detaljerad återföring i



manus är ett underlag som utgör ett komplement).

- olika upplevelser av handledarsupport i processen. Här är det viktigt att veta att handledaren har en mycket
begränsad budget, och tre handledningstillfällen är ungefär vad som ryms inom budgeten. Det är upp till studenterna
att skicka manus med frågor som ger en så effektiv användning av handledningsresursen som möjligt.

- malldokumentet upplevs som mer eller mindre användbart beroende på ansats och preferenser. Mallen är inte
"ristad i sten" utan den utgör ett dokument med vägledning, rätt typsnitt och layout. För de studenter som vill ha en
annan struktur går det bra att modifiera mallen, så länge alla uppsatsdelar vinns med i uppsatsen som presenteras.

Några kommentarer ligger lite utanför kursens "räckvidd", och de gäller framför allt metodkunnande. En
förutsättning för att kunna redogöra för metodval är att ha kunskap om vad de innebär, och hur de redovisas. I
dagsläget finns det ingen metodkurs i jägmästarprogrammet (och vad jag vet inga planer på att erbjuda en sådan).
Det är en brist, och den blir tydlig i just uppsatssammanhang där studenter skall redovisa för sina gjorda val. På
avancerad nivå skall metodvalen inte bara redovisas, utan även argumenteras och studenter förväntas visa
medvetenhet om vad de innebär; det talar än mer för behov av en metodkurs.

Tack för återföring i kursen - och i kursvärderingen. Det är jätteviktigt att följa upp kurser och program - för att alltid
sträva efter att lära mer och förändra till det bättre!

Studentrepresentantens kommentarer
1. Övergripande är studenterna nöjda med sina arbeten och vad som har presterats.

2. Den självständiga förmågan har utvecklats.

3. Det fanns områden som hade varit uppskattade om det hade funnits någon typ av genomgång om dessa. Det
handlar framförallt om metod och teoridelarna.

4. Det som har strulat med administrationen ör Canvas. Det finns för många olika möjligheter att hitta informationen
och där den snabbt försvinner i mängden. Detta handlar troligtvis om lärare och studenters vana på hemsidan.

5. Lite delade meningar angående detta. För det mesta var det ett självständigt arbete, eller grupp om två, och
därmed inte så mycket lärande tillsammans med andra. Att däremot personliga tankar togs upp, av andra än
studenter, på redovisningen kan känns som jobbigt då det kan hindra studenterna från att bemöta informationen
som getts av de som redovisat.

6. Internet på skolan har flertalet gånger kopplats bort vilket har gjort det omöjligt att arbeta där, det måste fungera,
så enkelt är det. Dessutom är grupprummen generellt dåliga. Dålig luft och det hörs mellan rummen. Positivt att få
vara i Kronan och redovisa.

7. Hållbar utveckling är svårt att garantera att alla ha hanterat men många ämnen berörde något som ska förbättra
det sociala, ekonomiska eller miljömässiga. Kanske inte något som kan garanteras för kommande år dock.

8. Det har varierat mellan gruppernas möjlighet att få hjälp av handledarna. Det kan vara problematiskt att
handledaren i början tror att tid finns och sedan inte läser texten utan skjuter på detta i en veckas tid. Det är inte
rättvist mot studenter som vill göra bra arbeten men måste ha stödet. Speciellt när det närmar sig slutspurten. Svårt
för studenterna att ta denna diskussion med sin handledare. Är det möjligt att göra det tydligt vid kursstart att
kursledare kan ta emot konstruktiv kritik och framföra denne till handledaren utan att se det som en för tung
belastning skulle det vara bra.

9. Samtliga är nöjda.

10. Hade inte fått något tillbaka om hur presentationen hölls då kursvärderingen skrevs.

11. Här var det varierande på hur mycket tid de hade lagt ner. Det var roligt att få kommentarer där det märktes att
de hade läst igenom och funderat över vad och varför resultatet blev som det blev. Det som skulle kunna
rekommenderas av kursledare är att berätta när det närmar sig opponeringen att det är så mycket roligare att läsa
igenom ett välarbetat arbete och att det blir mycket enklare att opponera på det. Dessutom blir allt kring arbetet
bättre, diskussioner och sådant.

12.
*Några av studenterna anser inte att de har varit förberedda för den här typen av arbete. Det kan handla om hur
arbetes upplägg ska se ut och tidigare kunskaper om hur andra publicerade studier kan se ut.

*Direktiv som gavs angående mallen var oklara, eller åtminstone blev med tidens gång. Detta ligger dock på
studenterna att vid oklarheter höra av sig till kursledare vid frågor. Sedan att handledare har kommenterat att det är
en dålig och onödigt komplicerad mall, och därmed upplägg på ett arbete, gör det svårt för studenterna att välja. Ska
en välja det som handledaren säger, för att de även håller med hen, eller välja det som kursledare och examinator
tycker är bra för att få ett högre betyg utan att kanske vara nöjd?



tycker är bra för att få ett högre betyg utan att kanske vara nöjd?

*Canvas måste utvecklas och förenklas. Det blir svårt när det kommer mail dagligen om flera olika filer som kommer
upp som handlar om olika saker. Känslan av kaos kanske förvärras ytterligare av att det är mycket nytt och ibland
ohanterbart.

*En student skriver om att examinatorn suttit med mail under redovisningarna. Om detta har hänt så måste denne få
en tillsägelse. Det finns inget så jobbigt att stå framme och presentera ett arbete, veta att det ska bli bedömt och
sedan att hen som ska sätta betyget inte ens brytt sig om att göra en korrekt bedömning på hela presentationen.

Kontakta support: support@slu.se - 018-67 6600

mailto:support@slu.se

